
 
Zápis č.3  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 27.3. 2006 

 
Přítomni:   Ing. B. Chramcov, doc. L. Novák, RNDr. M. Fialka, Ing. T. Sysala Ph.D, Ing. 

Milan Navrátil, Ing. Pavel Navrátil Ph.D., Bc. E. Kvasnicová, Ing. H. Vyoralová, 
M. Borovian, Ing. V. Dolinay  
 (celkem 10 členů AS ) 

Omluveni:  
Hosté: prof. Ing. V. Vašek, CSc., RNDr. J. Ostravský, CSc., členové volební komise:  

doc. RNDr. V. Křesálek, CSc., Ing. J. Vojtěšek, Ing. V. Dolinay, D. Malaník,  
M. Procházka, Z. Drbálek 

Program: 
1. Volba kandidáta na jmenování děkanem FAI. 
2. Kontrola zápisu. 
3. Schválení dodatku ke Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
4. Projednání problematiky rozvrhu na základě návrhu členů senátu z řad studentů. 
5. Různé.  

 
 

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Ing. Bronislav Chramcov. Na začátku jednání Ing. Chramcov 
po poradě s předsedou volební komise doc. Křesálkem  změnil pořadí oproti původně 
navrhovanému programu a jako bod č. 1 stanovil  volbu kandidáta na jmenování děkanem FAI. 
Předal slovo doc. Křesálkovi. 

 
 
ad 1)   Volba kandidáta na jmenování děkanem FAI 
  
Předseda volební komise doc. Křesálek seznámil členy AS FAI s kandidátní listinou, s postupem 
voleb v případě jednoho kandidáta na kandidátní listině a se samotným průběhem volby.   
Přišel prof. Vašek, aby zodpověděl případné dotazy na kandidáta. Žádné dotazy z řad členů AS 
FAI nebyly a prof. Vašek odešel.  
Na průběh voleb dohlídla volební komise ve složení: předseda Doc. RNDr. Křesálek, členové: 
Ing. Vojtěšěk, Ing. V. Dolinay, D. Malaník, M. Procházka, Z. Drbálek 
Proběhly tajné volby kandidáta na jmenování děkanem. Členové volební komise spočítali hlasy a 
předseda komise doc. Křesálek oznámil výsledky voleb. (viz přiložený „Protokol o volbě kandidáta 
na jmenování děkanem FAI UTB“) 
 
Prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc. získal 8 platných hlasů a byl zvolen kandidátem na 
jmenování děkanem FAI.  
 
Přišel prof. Vašek a doc. Křesálek mu oficiálně sdělil výsledek voleb. Prof. Vašek pronesl krátký 
proslov. Ing. Chramcov ukončil volby kandidáta na jmenování děkanem. 
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ad 2) Kontrola  zápisu č.2 

Bez připomínek. Byly zadány čísla účtů členů AS FAI z řad studentů do STAGu. 

 
ad 3) Schválení dodatku ke „Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2006/2007 pro bakalářské studijní programy Chemické a procesní 
inženýrství, Inženýrská informatika, forma studia prezenční a kombinovaná“ 
 
Pověřený proděkan RNDr. Ostravský přednesl navrhované změny a dodatky ke „Směrnici k 
veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 2006/2007 pro bakalářské studijní 
programy Chemické a procesní inženýrství, Inženýrská informatika, forma studia prezenční a 
kombinovaná“, která byla schválena Akademickým senátem Fakulty technologické dne 24. 10. 
2005. (Dodatek viz příloha) 
Navrhovaná změna se týkala zejména stanovení hranice průměrného prospěchu uchazeče ze 
střední školy pro prominutí písemné přijímací zkoušky. Tato hranice je navrhována pro každý 
studijní obor samostatně. K hranici průměrného prospěchu uchazeče ze střední školy pro 
prominutí písemné přijímací zkoušky RNDr. Ostravský uvedl předpokládané počty studentů, 
kteří budou přijati bez složení písemné přijímací zkoušky. 
Následovala krátká diskuze. K tomuto dodatku další připomínky z řad členů AS FAI nebyly. 
 
Návrh usnesení AS FAI  03/1  
AS FAI schvaluje dodatek ke „Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2006/2007, pro bakalářské studijní programy Chemické a procesní inženýrství , 
Inženýrská informatika, forma studia  prezenční a kombinovaná“, která byla schválena 
Akademickým senátem Fakulty technologické dne 24. 10. 2005. 
Hlasování 
Pro:  10 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI  03/1 
AS FAI schválil dodatek ke „Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický 
rok 2006/2007, pro bakalářské studijní programy Chemické a procesní inženýrství , Inženýrská 
informatika, forma studia  prezenční a kombinovaná“, která byla schválena Akademickým 
senátem Fakulty technologické dne 24. 10. 2005. 
 
 
ad 4) Projednání problematiky rozvrhu na základě návrhu členů senátu z řad studentů. 

Na zasedání AS FAI dne 6.3.2006 jeho členové z řad studentů navrhli možnost tvorby rozvrhů 
studenty. RNDr. Ostravský připravil připomínky vztahující se k této problematice. Přednesl 
všechna pro a proti. Vznikla diskuze především mezi RNDr. Ostravským a M. Borovianem, který 
připomínkoval důvody, které jsou proti zavedení systému volných rozvrhů tvořených studenty. 
Závěr této diskuze je takový, že studenti si nemohou tvořit sami rozvrhy a to z několika důvodů, 
především z důvodu spojení rozvrhů s Fakultou technologickou, která se vrátila k pevnému 
systému rozvrhů. Vzniklé problémy studentů, týkající se rozvrhů, je nutné řešit ihned, ve 
spolupráci se členy AS FAI z řad studentů.  

RNDr.  Ostravský nastínil návrh změny zkouškových termínů, který ještě upraví a dotvoří. Dále 
seznámil členy AS FAI s tím, že studenti prvních ročníků ak. roku 2006/2007 budou rozděleni 
do skupin podle úrovně znalosti anglického jazyka.  
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Bc. Kvasnicová zdůraznila, že na hodiny cvičení se v rozvrzích nepočítá se studenty, kteří 
rozvolnili studium a v učebnách cvičení je více studentů, než je kapacita učebny. Je nutné tento 
problém vyřešit. 

RNDr. Ostravský odešel ze zasedání AS FAI.  

 

ad 5) Různé 

• Ing. Chramcov informoval, že: 

o  AS UTB schválil rozpočet UTB 

o AS UTB schválil prof. Ing. Jaroslava Balátě, DrSc. zástupcem FAI ve Sněmu Rady 
vysokých škol 

o AS UTB doposud neschválil stipendijní řád 

• Ing. Chramcov upozornil na existenci WWW stránek AS FAI, dále požádal o spolupráci při 
doplnění těchto stránek.  

• Členové AS FAI z řad studentů navrhli vytvořit webovou stránku pro diskusní fórum 
studentů adresovanou senátu  

• Byl vznesen dotaz jak řešit drobné technické problémy na učebnách popř. studovnách a 
kancelářích. Prof. Vašek upozornil, že je nutno řešit problém s panem Malíkem (u rampy), 
závady se na vrátnici zapisují do sešitu 

Jednání bylo ukončeno slavnostním přípitkem. 

 

Příští řádné zasedání AS FAI se uskuteční v pondělí 24. dubna 2006 ve 13.30 hod. v místnosti 
A 203 v budově U5 na Jižních Svazích.  

 

Počet příloh: 2 

 

Ve Zlíně dne 10.4.2006 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bronislav Chramcov 
 
 
 
 
 
         Ing. Bronislav Chramcov 
                předseda AS FAI 


